
 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bajtava 

 

Z á p i s n i c a 

z  XIV. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bajtava, konaného 

30.12.2024 v kultúrnom dome v Bajtave 

 

Prítomní :    

Poslanci :   Terézia Bernáth – zástupca starostu 

Gábor Bongya  

Krisztina Szalai      

Mária Benkóová 

Vojtech Zsákovics 

 

PROGRAM: 
1. Otvorenie.  
2. Určenie dvoch overovateľov zápisnice a zapisovateľky.  

3. Voľba predsedu a členov návrhovej komisie.  

4. Schválenie programu zasadnutia OZ.  

5. Schválenie úpravy rozpočtu na rok 2024.  

6. Informácie starostu.  

7. D i s k u s i a.  

8. Z á v e r.  

 

K bodu 1. Otvorenie  

Rokovanie obecného zastupiteľstva  otvoril Jozef Benkó, starosta obce.  Privítal prítomných 

poslancov ako aj všetkých prítomných. 

Konštatoval, že z 5 poslancov obecného zastupiteľstva sú prítomní 5 a tým je obecné 

zastupiteľstvo uznášania schopné. 

 

K bodu 2. Určenie dvoch overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

Overovatelia zápisnice: Terézia Bernáth a Krisztina Szalai  

Zapisovateľka:               Diana Kotroczóová 

 

Uznesenie č. 134/2024 

Obecné zastupiteľstvo Obce Bajtava  

b e r i e   n a   v e d o m i e 

overovateľov zápisnice a zapisovateľku 

 

Hlasovanie: za 5  (Bernáth, Szalai, Benkóová, Bongya, Zsákovics) 

  proti: 0 

  zdržal sa: 0 

  neprítomný: 0 

Uznesenie bolo prijaté .            

 

 

K bodu 3. Voľba predsedu a členov návrhovej komisie. 

Starosta obce predložil návrh na zloženie návrhovej komisie, ktorá spracuje a prednesie návrh 

na uznesenie zo zasadnutia. 
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Uznesenie č. 135/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Bajtava 

v o l í 

návrhovú komisiu v zložení: 

predseda: Gábor Bongya  

členovia komisie: Mária Benkóová a Vojtech Zsákovics 

 

Hlasovanie: za 5  (Bernáth, Szalai, Benkóová, Bongya, Zsákovics) 

  proti: 0 

  zdržal sa: 0 

  neprítomný: 0 

Uznesenie bolo prijaté .            

 

K bodu 4. Schválenie programu rokovania. 

Starosta predložil program rokovania OZ uvedený  na pozvánke.  Spýtal sa poslancov či 

súhlasia s navrhovaným programom alebo ho chcú zmeniť, či už doplnením alebo vylúčením 

nejakého bodu. Nikto z poslancov obecného zastupiteľstva obce Bajtava nemal návrh na 

zmenu programu zasadnutia.  

Starosta konštatoval, že nakoľko nikto z poslancov obecného zastupiteľstva nemal žiadny 

návrh na zmenu programu zasadnutia, dal hlasovať za navrhnutý program rokovania. 

 

Uznesenie č. 136/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Bajtava  

s c h v a ľ u j e 

Program rokovania XIII. zasadnutia OZ 

 

SCHVÁLENÝ PROGRAM ROKOVANIA: 
1. Otvorenie.  
2. Určenie dvoch overovateľov zápisnice a zapisovateľky.  

3. Voľba predsedu a členov návrhovej komisie.  

4. Schválenie programu zasadnutia OZ.  

5. Schválenie úpravy rozpočtu na rok 2024.  

6. Informácie starostu.  

7. D i s k u s i a.  

8. Z á v e r.  

 

Hlasovanie: za 5  (Bernáth, Szalai, Benkóová, Bongya, Zsákovics) 

  proti: 0 

  zdržal sa: 0 

  neprítomný: 0 

Uznesenie bolo prijaté .      

 

K bodu 5. Schválenie úpravy rozpočtu na rok 2024. 

 

Úpravu rozpočtu predložil starosta obce, ktorý uviedol, že úprava rozpočtu nastala vo 

viacerých položkách položkách. Rozpočet je na oboch stranách vyrovnaný. Na strane 

príjmových položiek je v celkovej sume 39176,00 € a na strane výdavkových položiek je 
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v celkovej sume 39176,00 €. Poslanci si už preštudovali úpravu rozpočtu ako materiál, ktorý 

dostali vopred spolu s pozvánkou a preto na zasadnutí nebolo potrebné celú úpravu predniesť. 

Návrh zmeny je prílohou tejto zápisnice. Po prejednaní navrhovaných zmien starosta vyzval 

poslancov k hlasovaniu o schválení zmeny rozpočtu. Návrh na uznesenie: 

 

Uznesenie č. 137/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Bajtava  

s c h v a ľ u j e   ú p r a v u 

úpravu rozpočtu na rok 2024.  

Hlasovanie: za 5  (Bernáth, Szalai, Benkóová, Bongya, Zsákovics) 

  proti: 0 

  zdržal sa: 0 

  neprítomný: 0 

Uznesenie bolo prijaté .      

 

K bodu 14. Informácie starostu 

 

Starosta podal informáciu: 

- ohľadom rekonštrukcie v materskej škole v Bajtave, kde boli kompletne 

zrekonštruované toalety, bola vykonaná maľovka priestorov toaliet, nová podlaha 

– gumolit, kompletne vymenené WC misy 

- povinnosť zaviesť pre skládkovaním mechanicko-biologickú úpravu odpadov 

vláda SR odložila 

- zvýšenie ceny za jednu identifikačnú pásku z 1,30 € na 1,80 € na rok 2025 

- prijatie do zamestnania na pozíciu: šofér nákladného vozidla, údržba a oprava 

mechanizmov, obsluha pracovného stroja UNO 180, údržba a oprava pracovného 

stroja od januára 2025 

- žiadosť o skončenie pracovného pomeru dohodou podali 3 zamestnanci v mesiaci 

december 2024 

 

K bodu 15. Diskusia 

Do diskusie sa prihlásil občan Bajtavy s požiadavkou na starostu obce Bajtava a poslancov 

obce Bajtava ohľadom rozšírenia kapacity skládky TKO Bajtava, kde bol jeho názor vypočutý 

a prejednaný.   

 

 

K bodu 16. Záver 

Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie obecného 

zastupiteľstva. 

 

Zapísala: Diana Kotroczóová 

 

 

Overovatelia: 

 

Terézia Bernáth            ........................................................... 

 

 

Krisztina Szalai          ........................................................... 
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Starosta obce Bajtava: Jozef Benkó ........................................... 


